
 
 

 
 

  
 
 
 
 
 

WOR-ROR.0003.66.2023 

 

 
 

Pan Janusz Gancarz 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie z dnia 28 lutego 2023 r., znak: 

KRM.0003.690.2022, informuję:  
 
W sprawie przejścia dla pieszych na rogu ul. Wiśniowej oraz ul. Krzyskiej w dzielnicy Krzyż 

informuję, że Wykonawca, który złożył w ubiegłorocznym przetargu nieograniczonym jedyną ofertę 
na realizację budowy przejścia dla pieszych wraz z jego oświetleniem na skrzyżowaniu ulic Krzyskiej 
i Wiśniowej w dzielnicy Krzyż, nie złożył wyjaśnień w trybie tzw. „rażąco niskiej ceny”. W związku 
z powyższym jego oferta zgodnie z obowiązującymi przepisami ustawy PZP została odrzucona. 
Powyższy fakt nie pozwolił zrealizować tego zadania w ubiegłym roku. Aktualnie wobec  pełnego 
przygotowania tego zadania oraz niedawno otwartych możliwości pozyskania zewnętrznego 
dofinansowania na jego realizację Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie złożył stosowny wniosek do 
instytucji dotującej. 

 
W sprawie remontu ul. Porzeczkowej w Krzyżu informuję, że w ubiegłym roku budżetowym 

na tej ulicy została wykonana nowa nawierzchnia drogowa za kwotę 100 000 zł. Zrealizowany odcinek 
ulicy posiada odwodnienie powierzchniowe do istniejącego rowu. Dla wykonania nawierzchni 
drogowej na dalszym przebiegu tej ulicy należy bezwzględnie wykonać dokumentację techniczną 
uwzględniającą budowę kanalizacji deszczowej, odprowadzającą wody opadowe do odbiornika, który 
wskaże i uzgodni projektant. Inaczej może mieć miejsce zalewanie prywatnych posesji wodami z pasa 
drogowego. Niestety budżet miasta na 2023 r. przyjęty przez Radę Miejską w Tarnowie w grudniu 
2022 r. nie przewiduje kontynuacji tego zadania inwestycyjnego. Aktualnie wobec napięć 
budżetowych wynikających z konieczności zoptymalizowania bieżących wydatków, w tym wydatków 
energetycznych i konieczności wdrażania szerokiej polityki oszczędnościowej, projekt budżetu 
uwzględnia tylko te inwestycje drogowe, na które udało się pozyskać dofinansowanie zewnętrzne. 
Na zadanie to nie ma możliwości pozyskania środków zewnętrznych np. z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg, ponieważ nie odpowiada ono narzuconym ustawowym kryteriom wyboru. Zadanie 
to będzie można wprowadzić do budżetu miasta w chwili powstania możliwości dedykowania 
środków finansowych na jego realizację. W sytuacji gdyby na przestrzeni roku budżetowego nie było 
takiej możliwości, to zostanie ono zawarte w wykazie zadań będących przedmiotem analiz do 
uwzględnienia ich w projekcie uchwały budżetowej na kolejny rok. 
 
 
 
 
 
 
  
 



 
 

 
 

 
 
 
 
W sprawie podwyżki cen biletów jednorazowych w MPK informuję, że projekt uchwały Rady 

Miejskiej w Tarnowie w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie 
zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach 
pasażerskich zakłada przyrost cen biletów przeznaczonych do kasowania oraz biletów 
w elektronicznej taryfie odległościowej. Średnia arytmetyczna przyrostu wszystkich rodzajów cen 
biletów w projekcie uchwały wynosi 15,5%. Ostatnia zmiana cen niektórych rodzajów biletów 
w komunikacji miejskiej w Tarnowie wprowadzona została od dnia 5 stycznia 2021 roku a więc ponad 
dwa lata temu. W tym okresie czasu oficjalnie publikowane roczne wskaźniki cen towarów i usług 
konsumpcyjnych (pot. inflacja) wzrosły w 2021 roku o 5,1 % a w 2022 roku o 14,4%. Proponowana 
średnia podwyżka cen biletów o 15,5% nie przewyższa przyrostu wskaźnika inflacji, jaka w tym 
okresie czasu nastąpiła co daje w pełni uzasadnione podstawy do wprowadzenia nowych cen biletów. 

W swoim planie finansowym Spółka nigdy nie planuje wpływów z biletów, ponieważ wpływy 
te są bezpośrednio dochodem Gminy Miasta Tarnowa. Plan finansowy na rok 2023 został 
przedstawiony przez zarząd Spółki na Radzie Nadzorczej w styczniu 2023 r. i wtedy nie został 
zaakceptowany z uwagi na zaprezentowanie wysokiej starty finansowej. Po zmodyfikowaniu przez 
zarząd Spółki plan został ponownie przedstawiony Radzie Nadzorczej MPK w marcu br. 
z uwzględnieniem wyższej kwoty wpływu za świadczone usługi komunikacji miejskiej niż obecnie jest 
to przewidziane w budżecie Urzędu Miasta Tarnowa i został przyjęty przez Radę Nadzorczą. Plan ten 
zostanie przedłożony zgromadzeniu wspólników w dniu 29 marca 2023 roku. 
 

W sprawie dotyczącej Przedszkola Publicznego nr 15 w Krzyżu informuję, iż pieniądze  
w kwocie 1.200.000,00 dołożone w budżecie w czerwcu 2022 r. nie były przeznaczone dla 
Wykonawcy robót budowlanych, lecz na wyposażenie obiektu. W drodze postępowań przetargowych 
na wyposażenie składające się  z trzech części podpisano umowy z n/w Wykonawcami: 

1) część 1 zamówienia – dostawa i montaż mebli do nowego budynku Przedszkola Publicznego 
nr 15 - MARTIN Marcin Nieradka ul. Rybaki 40a/2, 87-100 Toruń, kwota 458.000,00 zł brutto, 

2) część 2 zamówienia - dostawa wyposażenia kuchni wraz z dostawą urządzeń AGD do 
Przedszkola Publicznego nr 15 - INVEST HORECA BISTRO Mariusz Gajdos ul. Zawiszy Czarnego 
24, 33-300 Nowy Sącz, kwota 299.863,98 zł brutto, 

3) część 3 zamówienia - dostawa pozostałego wyposażenia do nowego budynku Przedszkola 
Publicznego nr 15 - MARTIN Marcin Nieradka ul. Rybaki 40a/2, 87-100 Toruń, kwota 
121.770,00 zł brutto. 

W roku 2023 planowane jest ogłoszenie postępowania przetargowego na dostawę i montaż 
urządzeń zabawowych na placu  zabaw. Natomiast kwota w wysokości 470 tys. dołożona w budżecie 
w lutym 2023 r. jest kwotą przeznaczoną na zawartą przez Sądem ugodę z Wykonawcą robót 
budowlanych. 
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